



Protokoll Styrelsemöte

2022-01-20

Plats: Digitalt
Närvarande: Charlotta Nilsson, Helen Hanstock, Urban Lindgren, Tomas Kristoffersson, Martin Ohlsson, Torgny Pettersson, Bernt Åkerlund, Erica Johansson

1. Mötets öppnande

Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte.

2. Val av sekreterare och justerare

Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Urban Lindgren att justera dagens protokoll.

3. Förra mötets protokoll

Protokoll från styrelsemöte den 7 december gicks igenom.

Martin skickade ut till föreningarna om att de ska registrera tävlingar i Eventor för säsongen 2022. Martin skickar ut en påminnelse om detta. Samma sak gäller för ansökning om tävlingar 2023 och 2024.

Tomas har kontaktat Ola Lindgren angående markfrågor men har inte fått någon återkoppling. Tomas kontaktar Ola igen.

Protokollet lades till handlingarna.

4. Ekonomi

Utfall 2021

2021 års resultat blev ca 95 000 kr. En del av detta överskott beror på bidrag för 2020 som betalades in 2021. I övrigt har förbundet fått Covid-stöd från både SOFT och Regionen.

Budget 2022

Urban presenterade förslag på budget för 2022. Mötet diskuterade budgeten och det gjordes några revideringar.

Styrelsen lämnar in ett förslag till årsmötet angående ersättning till tävlings- och banktrollanter för nationella tävlingar och mästerskapstävlingar. Erica och Bernt tar fram förslaget till nästa styrelsemöte.

Beslut om budgeten tas på nästa styrelsemöte.

5. Renskriven verksamhetsinriktning

Martin och Erica har reviderat verksamhetsinriktningen 2022-2026 utifrån det som kom fram vid o-tinget. Mötet beslutade att denna ska läggas fram som förslag till årsmötet.

6. Årsmöte

Verksamhetsberättelse

Erica har gjort ett förslag till verksamhetsberättelse som reviderats efter kommentarer. Berättelsen saknar information om vilka kartprojekt som bedrivits under året. Tomas och Torgny tar fram en text om detta till verksamhetsberättelsen. Klart till nästa styrelsemöte.

Revision

Urban rapporterar att revisionen av ekonomin är på gång.

Verksamhetsplan

Martin presenterar en verksamhetsplan på årsmötet utifrån budgeten och verksamhetsinriktningen.

Årets utmärkelse

Ett antal förslag presenterades vid mötet: Åre OK, Litsbygdens SK, OK Vildhussen och Johan Näslund. Efter omröstning beslutades att två "Årets utmärkelse" ska delas ut. Pristagarna offentliggörs på årsmötet. Martin skriver motiveringar.

Fysiskt eller digitalt möte

Om årsmötet ska vara fysiskt eller digitalt beslutas vid nästa styrelsemöte, oavsett beslut ska det finnas möjlighet att delta digitalt.

7. Kartverksamhet

Inget att rapportera. Tomas och Erik Söderhjelm (ordförande i kartföreningen) ska ha ett möte nästa vecka.

8. Ungdomsverksamhet inklusive Brobyggarna

Det var inplanerat ett möte med ungdomskommittén 19 januari, detta har blivit flyttat till 24 januari.

Helen kollar med Ulf Lindqvist om Brobyggarna får/har fått bidrag från SOFT 2022.

9. Utbildning

Barntjänarutbildning arrangeras 13-15 maj. Anmälan öppnades i mitten av januari. Deltagaravgiften är 2 800 kronor, föreningarna får halva avgiften subventionerad av Projektstöd IF, resterande del betalar JHOF. Utbildningen har annonserats på hemsidan och på facebooksidan och Erica har även mailat till Medelpads OF och Ågermanlands OF för att göra dem uppmärksamma på utbildningen. Sista anmälan är 12 april.

SOFT arrangerar en digital Bredd- och motionsutbildning med start 15:e mars. Erica lägger ut information om denna på hemsidan och facebooksidan samt skickar mail till föreningarna om både Barntjänarutbildningen och Bredd- och motionsutbildningen. Mötet beslutade att JHOF står för kurskostnaden för Bredd och motions-utbildningen.

10. Årshjul

Martin har gjort ett förslag på JHOF:s årshjul. Martin och Lotta tittar på en lösning för att kunna dela detta dokument. Samtliga styrelsemedlemmar ser över årshjulet och fyller på med aktiviteter. Ambitionen är att detta ska vara klart till tinget i april.

11. Motioner till förbundsmötet

Det har inkommit 12 motioner till förbundsmötet (<https://www.svenskorientering.se/forbundet/traffarochmotesplatser/forbundsmote/2022/>). JHOF:s grundinställning är att rösta enligt förbundsstyrelsens yttranden då motionerna i liten utsträckning berör vårt distrikt. Alla styrelsemedlemmar tittar igenom motionerna för att se om det är någon/några JHOF vill rösta på annat sätt än enligt yttrandena.

12. Övriga frågor

Nyhetsbrevstjänsten

Lotta har tittat på tjänster för att skicka ut nyhetsbrev. Mailchimp verkar fungera för våra behov. Lotta gör ytterligare tester för att verkligen se att mailchimp kan fungera för alla



Protokoll Styrelsemöte

2022-01-20

användare samt om det går att ha en anmälningsfunktion via hemsidan. När detta är klart görs utskick föreningar, via "Torgnys" e-postlista samt annonseras på hemsidan och facebooksidan att det går att anmäla sig till vårt nyhetsbrev.

Idrottens Hus

Mötet beslutade att det i nuläget inte är viktigt att gå igenom dokument som finns på JHOF:s kontor på Idrottens Hus.

DM-medaljansvarig

Bernt kontaktar Owe Hemmingsson om han kan vara medaljansvarig i distriktet.

Tävlingsverksamhet

2022 är tävlingarna i distriktet utlagda i Eventor. Inför 2023 beslutades det på tinget att föreningarna ska ge förslag på vilka arrangemang de ser att de kan ha under detta O-ringenår till 15 mars. Tävlingsprogrammet för 2023 lyfts som en fråga i samband med (efter) årsmötet.

13. Kommande möten

Onsdag 9 februari kl 18.

Årsmöte 1 mars kl 18:30.

O-ting: Onsdag 6 april 18:30.

Martin Ohlsson
Ordförande för mötet

Erica Johansson
Sekreterare

Urban Lindgren
Justerare